



Vrhnika





2



3



4



5



6



7



8



9



10

Občina Vrhnika

Vrhnika je majhno, očarljivo mesto, ki je od Ljubljane oddaljeno le 20 km. Zelena narava, bogata zgodovina in številne znamenitosti vabijo k obisku mesteca, ki ponuja tako rekreacijo kot kulturno uživanje.

Priporočamo ogled Cankarjeve spominske hiše, Kunstljeve vile, stalne razstave Moja Ljubljana, Mikl'čeve kašče v Verdu, Tehniškega muzeja Slovenije v Bistri ali pa cerkvice sv. Trojice. Podajte se na pot do koč v Starem malnu, stolpa in koč na Planini nad Vrhniko, ribnikov pri stari opekarni, izvirov reke Ljubljanice ter številnih tematskih pešpoti v občini. Domačini vabijo, da poskusite Cankarjevo kavo, vrhniške štruklje s suhimi slivami ter domače pivo HumanFish. Skozi celo leto pa lahko obiščete kulturne, športne in turistične prireditve, saj se na Vrhniki vedno nekaj dogaja.

Municipality Of Vrhnika

Vrhnika is a small, charming town, only 20 km away from Ljubljana. Green nature, rich history and many sights invite you to visit the town, which offers both recreation and cultural enjoyment.

We recommend a visit to Cankar's memorial house, Kunstelj villa, the permanent exhibition My Ljubljana, Miklič granary in Verd, the Technical Museum of Slovenia in Bistra or the church of St

Trinity. Take the path to the hut in Stari maln, the tower and hut on Planina above Vrhnika, the ponds at the old brickyard, the spring of the Ljubljanica river and many themed footpaths in the municipality. The locals invite you to try Cankar's coffee, Vrhnika štruklji with prunes and homemade beer HumanFish. Throughout the year, you can visit cultural, sports and tourist events, as there is always something going on in Vrhnika.

Gemeinde Vrhnika

Vrhnika ist eine kleine, charmante Stadt, nur 20 km von Ljubljana entfernt. Grüne Natur, reiche Geschichte und viele Sehenswürdigkeiten laden Sie ein, die Stadt zu besuchen, die sowohl Erholung als auch kulturellen Genuss bietet.

Wir empfehlen einen Besuch des Gedenkhouses von Cankar, der Villa Kunstl, der Dauerausstellung Meine Ljubljana, Mikl'čeva kašča in Verd, das Technische Museum Sloweniens in Bistra oder die Kirche der heiligen Dreifaltigkeit. Begeben Sie sich auf den Weg zur Hütte in Stari Maln, zum Turm und zur Hütte auf Planina über Vrhnika, zu den Teichen in der alten Ziegelei, zu den Quellen des Flusses Ljubljanica und zu vielen thematischen Fußwegen in der Gemeinde. Die Einheimischen laden Sie ein, Cankars Kaffee, Vrhniki štruklji mit Pflaumen und das hausgemachte Bier HumanFish zu probieren. Während des ganzen Jahres können Sie kulturelle, sportliche und touristische Veranstaltungen besuchen, da in Vrhnika immer etwas los ist.

Imena avtorjev fotografij

1. Središče ob Dravi iz zraka (foto: JZ TKŠ Ormož),
 2. Ježa v reki Dravi (foto: Studio Siposh), 3. Kopanje v reki Dravi (foto: Studio Siposh), 4. Vinske terase (foto: Ciril Ambrož), 5. Buče na njivi (foto: Ciril Ambrož).